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Mestské zastupiteľstvo 

Mesta Hanušovce nad Topľou 

 

 

Z á p i s n i c a  

zo 4. zasadania mestského zastupiteľstva v Hanušovciach nad Topľou 

zo dňa 17. apríla 2023  

 

 

Program: 

1) Otvorenie a procedurálne otázky                                                                                 predkladá: PhDr. Štefan Straka 

2) Kontrola plnenia uznesení                                                                                             predkladá: Ing. Alžbeta Sabová 

3) Správa z kontroly                                                                                                             predkladá: Ing. Alžbeta Sabová 

4) Verejná obchodná súťaž (Komenského) – informácia o výsledku                          predkladá: PhDr. Štefan Straka                                                                                                                  

5) Verejná obchodná súťaž (Kukorelliho) –                                                                     predkladá: PhDr. Štefan Straka 

odmietnutie všetkých návrhov cenových ponúk  a ukončenie súťaže ako neúspešnej      

6) Rozpočtové opatrenie – zmena rozpočtu mesta na rok 2023                                predkladá: Ing. Mária Jenčíková 

7) Schválenie spolufinancovania žiadosti o nenávratný finančný príspevok –  

Fond na podporu športu                                                                                                     predkladá: PhDr. Štefan Straka 

8) Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta                                           predkladá: Ing. Mária Jenčíková 

9) Schválenie príspevkov z rozpočtu mesta                                                           predkladá: PhDr. Slavomír Karabinoš 

10) Zmluvy s VVS :                                                                                                      predkladá: PhDr. Slavomír Karabinoš 

a) Schválenie zmluvy 1 o uzavretí budúcej zmluvy – Východoslovenská vodárenská spoločnosť  

b)  Schválenie zmluvy 2 o uzavretí budúcej zmluvy – Východoslovenská vodárenská spoločnosť                                                                                                                               

11) Schválenie nájmu nebytových priestorov v budove ObZS                           predkladá: PhDr. Slavomír Karabinoš  

a) EKO-MED 

b) FORAS 

12) Doručené žiadosti:                                                                                              predkladá: PhDr. Slavomír Karabinoš 

      a) MUDr. Valentín Dulina                                                                                                       PhDr. Štefan Straka 

      b) Monika Horvátová 

      c) Ľubomír Zaťko 

      d) Jozef Horvát 

      e) Ing. Tomáš Velebír 

      f) vlastníci pozemkov – záhradkárska osada 

14) Interpelácie poslancov                                                                                         

15) Otázky verejnosti a diskusia  

16) Záver  

 

 

 

                 

 

Prítomní: Jozef Varga, Ing. Peter Galík, Miloš Kmec, Mgr. Anna Ivaničová, Mgr. Pavol Minár, Mgr. Slavomír 
Straka, Mgr. Ondrej Glod, Ing. Miroslav Benča, Mária Kmecová,  Anna Fáberová, Martin Tkáč 
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k bodu 1/  Otvorenie a procedurálne otázky  

 

     Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril primátor mesta PhDr. Štefan Straka. V úvode 
všetkých prítomných privítal a konštatoval, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.          
Na začiatku rokovania  bolo prítomných 10 z 11 poslancov.  

 

Primátor mesta navrhol zaradiť do programu bod č. 13 Schválenie uzatvorenia Zmluvy o 
zriadení záložného práva. 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, SCHVAĽUJE  

1. Program zasadnutia mestského zastupiteľstva s doplnením bodu 13. Schválenie 
uzatvorenia Zmluvy o zriadení záložného práva 

2. Návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Pavol Minár  predseda 

Členovia: Mgr. Anna Ivaničová, Mária Kmecová, 

BERIE NA VEDOMIE  

1. Overovateľov zápisnice: Ing. Peter Galík,  Miloš Kmec 

2. Skrutátora: Jozef Varga 

3.  Zapisovateľa: Gabriela Sabová 

 

Program rokovania, zloženie návrhovej komisie, overovatelia zápisnice, skrutátor 
a zapisovateľka boli v hlasovaní schválení 10/10 za. 

 

                                                                                                               

k bodu 2/   Kontrola plnenia uznesení  

 

     Primátor udelil slovo Ing. Sabovej, kontrolórke mesta. Tá uviedla, že kontrolovaných bolo 
9 uznesení, 8 bolo splnených a jedno je v plnení.  

P. poslanec Ing. Benča – tie tri zmluvy, ktoré neboli zverejnené v CRZ sú účinné? Ako je to 
s nimi? Skúste sa na to pozrieť.  

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO Kontrolu plnenia 
uznesení, BERIE NA VEDOMIE Kontrolu plnenia uznesení. 

Hlasovanie poslancov 10/10 za. 
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k bodu 3/  Správy z kontroly 

 

     Referovala Ing. Sabová. Uviedla, že podľa plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 
1. polrok 2023 bola vykonaná Kontrola použitých finančných prostriedkov v r. 2022 
poskytnutých z rozpočtu mesta formou dotácií podľa VZN č. 4/2019 o poskytovaní dotácií z 
rozpočtu mesta, ktorej cieľom bolo preveriť súlad postupu pri poskytovaní účelových dotácií 
z rozpočtu mesta pre jednotlivé subjekty, preveriť účelové použitie a zúčtovanie príspevkov v 
nadväznosti na ust. § 7 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej 
samosprávy v znp. a VZN č. 4/2019 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta. V roku 2022 boli 
poskytnuté dotácie 7 subjektom, spolu v hodnote 11.000,- Eur. Všetky dotácie boli 
zúčtované a bol dodržaný účel. Povinná osoba vykonala administratívnu finančnú kontrolu 
pri predložení žiadosti o poskytnutie dotácie a pri zúčtovaní dotácie v súlade s § 8 ods. 1 
zákona č. 357/2015 Zb. o finančnej kontrole a audite.  
Dohody o poskytnutí dotácií boli podpísané v súlade s uzneseniami MsÚ, v 1 prípade došlo k 
poskytnutiu dotácia v nižšej sume než bola suma schválená MsZ, prijímateľ písomne vyjadril 
nesúhlas s navýšením dotácie (dostal len FP požadované v žiadosti).  

Dohody o poskytnutí dotácií boli v súlade s § 5a ods. 6 zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom 
prístupe k informáciám zverejnené v CRZ (v 5 prípadoch došlo k situácií keď napr. dohoda 
bola podpísaná 25. 4. 2022, na stránke mesta zverejnená 25. 4. 2022 no v CRZ až dňa             
4. 7. 2022; FP boli z účtu prevedené 4. 5. 2022 a teda skôr než nadobudla zmluva svoju 
účinnosť po „novom“. Vzniknutý problém so zverejňovaním bol spôsobený nadobudnutím 
novely zákona č. 211/2000 a povinným zverejňovaním zmlúv už nie na stránke meste, ale v 
CRZ. Z technických dôvodov boli zmluvy zverejňované v CRZ v zmysle novely zákona               
až do 30. 6. 2022).  

V 2 prípadoch došlo k nedodržaniu ustanovenia § 5a ods. 6 zákona č. 211/2000 Z. z. o 
slobodnom prístupe k informáciám, nakoľko dodatky k dohodám o zmene účelu použitia 
finančných prostriedkov neboli v CRZ zverejnené vôbec a teda nenadobudli účinnosť. 
Upozornila na dôsledné dodržiavania infozákona, nakoľko nezverejnením zmluvy nie je 
zabezpečená účinnosť a teda ani jej plnenie. 

 

P. poslanec Ing. Benča – z tejto správy som pochopil, že z tých troch zmlúv, ktoré neboli 
zverejnené, sú dva tieto o dotáciách – Jednota dôchodcov a Rímskokatolícka cirkev. Treba 
dávať pozor, aby v takýchto situáciách nenastali komplikácie.  

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO Správu z kontroly,  
BERIE NA VEDOMIE Správu z kontroly. 

Hlasovanie poslancov 10/10 za. 

 

Z rokovania MsZ odišiel poslanec Mgr. Glod.  
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k bodu 4/ Verejná obchodná súťaž (Komenského) – informácia o výsledku 

 

     Referoval primátor mesta. V kontexte uznesení MsZ č. 33/2023 a 34/2023 z februára 2023 
sa následne uskutočnila verejná obchodná súťaž, ktorej predmetom bol predaj prebytočného 
majetku na ul. Komenského. Súťaže sa zúčastnili 2 záujemcovia (Andrea Homzová a HADAC, 
s. r. o.). Jej víťazom sa stala Andrea Homzová, ktorá ponúkla najvyššiu celkovú cenu (77 000 
EUR; 114,58 EUR za 1m2) za príslušný pozemok. Po vyhodnotení súťaže a oznámení výsledku 
uskutočnila p. Homzová úhradu. Následne po podpise kúpnej zmluvy, doložení a posúdení 
všetkých požadovaných podkladov zapísal Okresný úrad Vranov nad Topľou, katastrálny 
odbor na list vlastníctva nového majiteľa.  

P. poslankyňa Fáberová – čo bude postavené na tom pozemku?  

Primátor – v územnom pláne je zadefinovaná polyfunkcia, t. j. obchody, kancelárie, byty. 

  

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO informáciu o výsledku 
verejnej obchodnej súťaže na predaj majetku Mesta Hanušovce nad Topľou (na ul. Komenského),  
BERIE NA VEDOMIE  informáciu o výsledku verejnej obchodnej súťaže na predaj majetku 

Mesta Hanušovce nad Topľou (na ul. Komenského). 

Hlasovanie poslancov 8/9 za, 1/9 zdržal sa.  

 

 

k bodu 5/ Verejná obchodná súťaž (Kukorelliho)  odmietnutie všetkých návrhov cenových 
ponúk a ukončenie súťaže ako neúspešnej  

 

     Referoval primátor mesta. Po schválení uznesení MsZ č. 36/2023 a 37/2023 z februára 
2023 sa následne uskutočnila verejná obchodná súťaž, ktorej predmetom bol predaj 
prebytočného majetku na ul. Kukorelliho. Súťaže sa zúčastnili 2 záujemcovia (SAD Humenné, 
a. s., HADAC, s. r. o.). Ponúknuté ceny za atraktívne pozemky v centre mesta zo strany oboch 
záujemcov nenaplnili očakávania mesta Hanušovce nad Topľou. Preto bolo navrhnuté 
ukončiť súťaž ako neúspešnú bez výberu návrhu. 

 

P. poslanec Mgr. Minár – mali by sme pouvažovať o platení za parkoviská, aby mesto malo 
príjem aj z takýchto verejných vecí.  

P. poslanec Ing. Benča – som rád, že táto súťaž takto dopadla.  

P. poslanec Mgr. Straka – z môjho pohľadu je ten pozemok nevyužitý. Ja by som ho predal. 
Treba si určiť nejaké pravidlá do budúcna.  

Primátor – možno do budúcna si urobíme nejakú štúdiu. 

P. poslankyňa Fáberová - nemôžeme tam urobiť platené parkovisko? 

Primátor – niektorí poslanci k tomu inklinovali, iní nie. Ostalo to nedoriešené.  
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Kontrolórka – mnohí tu prídu z dedín, zaparkujú auto a idú na autobuse do Prešova, či 
Vranova. A auto tu stojí na parkovisku celý deň.  

P. poslankyňa Fáberová – budú aspoň nejaké financie na opravu. 

Primátor – bude potrebné na to reagovať. Ja sa tomu nebránim.  

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, BERIE NA VEDOMIE informáciu o výsledku 
verejnej obchodnej súťaže na predaj majetku Mesta Hanušovce nad Topľou (na ul. Kukorelliho),  
PREROKOVALO odmietnutie všetkých návrhov cenových ponúk predložených záujemcami do verejnej 
obchodnej súťaže a to v súlade s čl. 17.2 písm. d) Podmienok obchodnej verejnej súťaže ktoré boli 
schválené Uznesením č. 37/2023 zo dňa 16.02.2023, predmetom ktorej mal byť prevod 
nehnuteľností evidovaných Okresným úradom Vranov nad Topľou, katastrálnym odborom, pre okres 
Vranov nad Topľou, obec Hanušovce nad Topľou, k. ú. Hanušovce nad Topľou, na LV č. 

1481 ako: 

- parcela registra „C“, parc. č. 436 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1488 m2 

- parcela registra „C“, parc. č. 443/4 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 55 m2 

vo veľkosti spoluvlastníckeho podielu 1/1 z celku. 

Mestské zastupiteľstvo zároveň ukončuje súťaž ako neúspešnú bez výberu návrhu,  

SCHVAĽUJE odmietnutie všetkých návrhov cenových ponúk predložených záujemcami do verejnej 
obchodnej súťaže a to v súlade s čl. 17.2 písm. d) Podmienok obchodnej verejnej súťaže ktoré boli 
schválené Uznesením č. 37/2023 zo dňa 16.02.2023, predmetom ktorej mal byť prevod 
nehnuteľností evidovaných Okresným úradom Vranov nad Topľou, katastrálnym odborom, pre okres 
Vranov nad Topľou, obec Hanušovce nad Topľou, k. ú. Hanušovce nad Topľou, na LV č. 1481 ako: 

- parcela registra „C“, parc. č. 436 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1488 m2 

- parcela registra „C“, parc. č. 443/4 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 55 m2 

vo veľkosti spoluvlastníckeho podielu 1/1 z celku. 

 

Mestské zastupiteľstvo zároveň ukončuje súťaž ako neúspešnú bez výberu návrhu. 

Hlasovanie poslancov 9/9 za.  

 

 

k bodu 6/ Rozpočtové opatrenie – zmena rozpočtu mesta na rok 2023 

 

     Primátor udelil slovo Ing. Jenčíkovej, vedúcej finančného oddelenia. Rozpočtovým 
opatrením č. 1 bol rozpočet upravený v príjmovej a výdavkovej časti v zmysle zákona              
č. 596/2003 Z. Z., § 6 ods. 12. (Zákon o štátnej správe v školstve a školskej samospráve             
a o zmene a doplnení niektorých zákonov). „Pôsobnosť obce podľa odseku 5 a odseku 8 písm. 
a), c) a d) je preneseným výkonom štátnej správy. Finančné prostriedky na náklady spojené     
s preneseným výkonom štátnej správy podľa odseku 5 a odseku 8 písm. a), c) a d) prideľuje 
jednotlivým obciam ministerstvo. Finančné prostriedky pre obec na kalendárny rok sa určia 
ako súčin počtu žiakov v základných školách v zriaďovateľskej pôsobnosti obce podľa stavu     
k 15. septembru predchádzajúceho kalendárneho roka a sumy zodpovedajúcej nákladom na 
jedného žiaka. Výšku sumy na žiaka určuje ministerstvo a zverejňuje každoročne na svojom 
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webovom sídle. Finančné prostriedky obci poskytne ministerstvo prostredníctvom 
regionálneho úradu.“ 
Jedná sa o povinnosť zriaďovateľa voči škole rozpísať finančné prostriedky zo štátneho 
rozpočtu pridelené a poskytnuté ministerstvom školstva prostredníctvom regionálnych 
úradov školskej správy pre školy, ktorých je zriaďovateľom. 
 

V rozpočtovom opatrení č. 2 navrhla rozpočet v príjmovej časti zvýšiť o 96.814,41 € na 
6.306.188,35 € a vo výdavkovej časti zvýšiť o 96.814,41 € na 6.306.188,35 €, t. j. celkový 
rozpočet vyrovnaný. 
V príjmovej časti bežné príjmy navýšila o 19.814,41 €, jedná sa o refundáciu – celoplošné  
navýšenie cien energií za január a február 2023. Kapitálové príjmy sa týkajú predaja pozemku 
p. Homzovej v sume 77.000,- €. 

Vo výdavkovej časti sú položky: energie pre MŠ – teplo, opatrovateľská služba – predĺženie 
pracovných zmlúv 10 opatrovateľkám na dva mesiace a prestrešenie ľadovej plochy.  

 
 

Primátor – príjem z predaja pozemku a príjem za kompenzáciu energií by sme chceli použiť 
na zastrešenie ľadovej plochy. Práve kvôli zastrešeniu dokážeme ušetriť na energii o 30 – 40 
% a tiež tým podporíme pohybovú aktivitu detí ZŠ;  

- na zastrešenie ľadovej plochy sme urobili verejnú  súťaž. Cena strechy je 336.000,- Eur 
s DPH + 15.000,- Eur na demontáž a následne montáž celej technológie; 

- opatrovateľskú službu chceme predĺžiť o dva mesiace, keďže k 30. 04. 2023 končí projekt 
„Opatrovateľská služba v meste“. Veľmi by nám pomohlo, aby zopár opatrovateliek bolo 
preklopených na štátnej zdroje, t. j. Úrad práce. Uvidíme, koľko z nich budeme môcť 
financovať z vlastných zdrojov na pol, alebo celý úväzok; 

- MOPS – čakáme na informácie, kedy bude projekt ďalej pokračovať. 

P. poslanec Varga – zaujímalo by ma, aké závažné prípady máme v rodinách. Niekde je 
opatrovateľka zbytočná a niektorí opatrovaní by potrebovali viacej starostlivosti a radi by si 
za túto službu aj priplatili. Treba vyšpecifikovať tie prípady. Služba je potrebná, ale nie 
takého látanie, plátanie.  

Primátor – môžeme zvýšiť sumu za opatrovanie, ale dôchodky sú veľmi nízke. Pýtam sa? 
Budú na to naši dôchodcovia mať? Ktoré rodiny si budú môcť dovoliť takúto službu? Niektorí 
opatrovaní už teraz nemajú z čoho platiť.  

P. poslankyňa Fáberová – ja by som to rozlíšila. Ak nemá daná osoba deti, tak doplatí mesto. 
Ak opatrovaná osoba má deti, doplatia oni. 

P. poslanec Ing. Benča – súhlasím s poslancom Vargom. My sme mali podobný prípad 
s rodičmi a zaplatili sme si opatrovateľku spolu všetci súrodenci z vlastných financií. Moji 
rodičia žili v obci, kde nebolo ani na plat starostu, nie to ešte na opatrovateľky. Toto je teraz 
u nás v Hanušovciach. Deti majetky áno, ale starostlivosť o rodičov nie? Tiež sa nedokážeme 
postarať o všetkých občanov mesta. Tak kde je tá spravodlivosť? Musíme brať aj to 
ekonomické cítenie, nielen sociálne.  

Primátor – súhlasím s p. Benčom, aby sa aktivizovali aj rodiny. Situáciu budeme v najbližšom 
období zhodnocovať. 
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P. poslanec Varga – p. Dunda najlepšie vie, kto akú opatrovateľku potrebuje, len mu treba 
načúvať. Treba tých opatrovaných prehodnotiť. Platíme opatrovateľku takým opatrovaným, 
ktorý ju nepotrebujú.  

Kontrolórka – môžeme skombinovať pol dňa opatrovateľku a pol dňa stacionár.  

 

Na rokovanie MsZ prišiel poslanec Tkáč.  

 

PhDr. Dunda, vedúci sociálneho oddelenia – podľa zákona sú obce povinné zabezpečiť 
opatrovateľskú službu, pokiaľ občan o to požiada; 

- podľa VZN by sme mali zabezpečovať opatrovateľskú službu 24 hod. denne. My ju 
zabezpečujeme od 7:00 hod. do 16:00 hod. Na 24 hod. opatrovanie nemáme opatrovateľky, 
ani financie. Mladí takú prácu robiť nechcú a ešte za minimálnu mzdu; 

- môžeme zvýšiť cenu za opatrovanie na 1,- Eur. 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO rozpočtové opatrenie 
č. 2 – zmena rozpočtu mesta na rok 2023,  SCHVAĽUJE rozpočtové opatrenie č. 2 – zmena 
rozpočtu mesta na rok 2023,  

- v príjmovej časti zvýšenie o: 96.814, 41 eur na 6.306.188,35 eur, 

- vo výdavkovej časti zvýšenie o: 96.814, 41 eur na 6.306.188,35 eur, 

- t. j. celkový rozpočet vyrovnaný. 

Hlasovanie poslancov 9/10 za, 1/10 zdržal sa.  

 

 

k bodu 7/ Schválenie spolufinancovania žiadosti o nenávratný finančný príspevok – 

Fond na podporu športu 

 

     Referoval primátor mesta. Uviedol, že mesto Hanušovce nad Topľou chce reagovať na 
výzvu č. 2022/002 zameranú na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej 
infraštruktúry prostredníctvom Žiadosti o poskytnutie finančného príspevku na projekt 
„Dobudovanie športovej infraštruktúry multifunkčnej športovej plochy“. Hlavným cieľom 
projektu je dobudovanie a zmodernizovanie športoviska, skvalitnenie a zatraktívnenie 
poskytovaných služieb v športovom areáli dostupných širokej verejnosti. Realizáciou projektu 
sa zakúpia 2 nové kontajnery (1 šatňa pre hokejistov, 1 dielňa/sklad náradia/požičovňa), 
zrealizujú sa drobné stavebné práce (t. j. prístrešok ku garáži pre rolbu, zateplenie 
kontajnerov a garáže pre rolbu), zakúpi sa turniketový systém a fréza na ľad. Podmienkou 
projektu je schválenie podania žiadosti o finančný príspevok mestským zastupiteľstvom a 
schválenie povinného spolufinancovania min. 30% vo výške 39 319,74 EUR z celkových 
výdavkov 131 065,79 EUR. 

P. poslanec Varga – športovisko treba dokončiť. Len budeme mať na spolufinancovanie? 
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Primátor – to nevieme, to čas ukáže. Je to téma pre tvorbu rozpočtu na roky 2024, alebo až 
2025. 

P. poslanec Mgr. Minár – ak nám chcú dať 70 %, mali by sme to využiť. 

P. poslanec Ing. Benča – mám voči tomu výhrady. Koľko financií sme už do toho dali? Máme 
nedobudované ObZS, za tieto peniaze by sme vybudovali polovicu stacionára. Vo fonde 
rezerv skoro nič, bude sa musieť riadne priškrcovať. Príjmy sú nepostačujúce na prevádzku, 
mesto to bude stále dofinancovávať. Veľké mestá nemajú financie na prevádzku zimných 
športovísk.  

P. poslanec Tkáč – cena za vstup musí byť nastavená tak, aby pokryla výdavky. Nevidím 
dôvod, prečo by sme mali dotovať tých, čo korčuľujú a nemali by sme dotovať tých, čo 
vytvárajú odpad. Dotujme radšej odpad, budeme dotovať všetkých občanov mesta. Nie 
všetci občania mesta korčuľujú.  

Primátor – nainštalovali sme pri ľadovej ploche kompenzačný rozvádzač, na základe ktorého 
by sme mali mesačne ušetriť 3.000 – 4.000,- Eur; 

- v budúcnosti by sme chceli na strechu inštalovať fotovoltaické panely, aby aspoň časť 
energie sme si vedeli zabezpečiť sami; 

- máme zazmluvnenú cenu za EE ako bola v roku 2021. Zazmluvnenú cenu máme do konca 
roka 2023.  

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, 

PREROKOVALO predloženie žiadosti o finančný príspevok na projekt „Dobudovanie športovej 
infraštruktúry multifunkčnej športovej plochy“ (ďalej len „projekt“) v rámci Výzvy č. 
2022/002 programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
vyhlásenej Fondom na podporu športu, - zabezpečenie realizácie projektu v súlade                   
s podmienkami poskytnutia pomoci a zabezpečenie finančných prostriedkov                           
na spolufinancovanie projektu vo výške min. 30% v sume 39 319,74 EUR z celkových 
výdavkov 131 065,79 EUR, 
SCHVAĽUJE  predloženie žiadosti o finančný príspevok na projekt „Dobudovanie športovej 
infraštruktúry multifunkčnej športovej plochy“ (ďalej len „projekt“) v rámci Výzvy                   
č. 2022/002 programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
vyhlásenej Fondom na podporu športu, - zabezpečenie realizácie projektu v súlade                  
s podmienkami poskytnutia pomoci a zabezpečenie finančných prostriedkov                          
na spolufinancovanie projektu vo výške min. 30% v sume 39 319,74 EUR z celkových 
výdavkov 131 065,79 EUR. 

 

Hlasovanie poslancov 7/10 za, 3/10 zdržal sa.   
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k bodu 8/ Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

 

     Referovala Ing. Jenčíková. Tá spracovala Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom 
mesta. Cenník neupravovala, len upravila textovú časť, napr. prevod majetku pre Základnú 
školu, koncesné zmluvy, mandátne zmluvy, odpis pohľadávok, prenájom nebytových 
priestorov. 

P. poslanec Varga sa vyjadril k poplatkom za prenájom priestorov Malého kaštieľa. Keďže 
skončila trvácnosť projektu a dopyt na prenájom je veľký, navrhli sme cenu za prenájom 
500,- Eur. Môže sa tam uskutočniť menšia svadba, krstiny, jubileá, prvé sväté prijímania, 
kary. Keďže priestory nie sú až také veľké, je tam možnosť malej kapely, strava formou 
bufetových stolov (nie vlastné varenie) a možnosť fotografovania. Je možná aj prehliadka 
kaštieľa za poplatok 1,- Eur a možnosť kúpiť si suveníry mesta, takáto služba tu zatiaľ nebola.  

Primátor – MsKS je financované z rozpočtu mesta a preto je potrebné, aby tiež tvorilo svoj 
príjem.  

P. poslanec Ing. Benča – ak prerábate takýto rozsiahly dokument, poprosím zvýrazniť 
prerábané časti; 

- navrhujem stretnutie starostov – bez poplatku, je to prestíž nášho mesta. 

P. poslanec Tkáč – neposielať scanované dokumenty – nedá sa v nich vyhľadávať; 

- v zásadách treba odkázať na jednotlivé cenníky, ako sú cenník za prenájom priestorov, 
cenník za ľadovú plochu, cenník za MsKS; 

- navrhujem upraviť cenník č. 1 prenájom nehnuteľností – tak ako je trhová cena. 

  

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou,  PREROKOVALO Zásady hospodárenia 
a nakladania s majetkom mesta s prílohou Cenník prenájmu priestorov v objekte malého 
kaštieľa, SCHVAĽUJE Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta s prílohou Cenník 
prenájmu priestorov v objekte malého kaštieľa, ŽIADA primátora mesta o predloženie úpravy 
cenníka za prenájom nehnuteľností vo vlastníctve mesta Hanušovce nad Topľou.  

Hlasovanie poslancov 10/10 za.  

 

 

k bodu 9/ Schválenie príspevkov z rozpočtu mesta  

 

     Referoval PhDr. Karabinoš. Na rokovaní MsZ dňa 16. 02. 2023 boli schválené príspevky              
z rozpočtu mesta uznesením č. 40/2023. Právny zástupca mesta JUDr. Miroslav Pilát 
informoval primátora o rozpore uznesenia so zákonom, nakoľko by nemali za dotácie pre 
združenia hlasovať aj predsedovia samotných združení, ktorí sú zároveň poslanci. Z tohto 
dôvodu sa primátor mesta rozhodol uznesenie nepodpísať a schvaľovanie príspevkov bude 
opätovné prejedané mestským zastupiteľstvom.  
Podľa § 12 ods. 10 Zákona č. 369/1990:  
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„Nariadenie a uznesenie obecného zastupiteľstva podpisuje starosta najneskôr do 10 dní od 
ich schválenia obecným zastupiteľstvom“ 
a následne:  
„Ak bol výkon uznesenia obecného zastupiteľstva podľa odseku 6 pozastavený, môže obecné 
zastupiteľstvo toto uznesenie trojpätinovou väčšinou hlasov všetkých poslancov potvrdiť; ak 
obecné zastupiteľstvo uznesenie nepotvrdí do troch mesiacov od jeho schválenia, uznesenie 
stráca platnosť. Výkon potvrdeného uznesenia starosta nemôže pozastaviť“. 

 

P. poslanec Mgr. Minár – navrhujem dotáciu pre FC Roma dať za podmienky, že niečo 
odpracujú pre mesto, napr. teraz je Deň zeme, nech vyzbierajú odpad na ul. Pod Šibenou – 
niekedy za mojich čias to tak bolo. 

P. poslankyňa Fáberová  – pozor na diskrimináciu.  

P. poslanec Mgr. Minár – Oblík a Vargovčan boli stále na dajakej rovine. A teraz je Oblík stále 
menej, menej, menej a Vargovčan je stále viac, viac a viac + Zelenáči. Ja viem, že robíte, že 
máte akcie, ale ....  Oblík urobil veľmi dobré meno v Poľsku.  

P. poslanec Varga – my sme koľko dostali ocenení? Treba pozerať aj na to. A koľko má Oblík 
členov a koľko má Vargovčan členov? Pre pár rokmi boli iní ľudia, iné vedenie. My sme získali 
10 ocenení.  

P. poslankyňa Fáberová – Vargovčan má tohto roku výročie, tak preto majú viac.  

P. poslanec Varga – nech sa Oblík zúčastňuje každej jednej akcie, ktorú robí mesto! My 
máme 150 členov, on má 10. Aký je to pomer? 15 rokov sme nedostávali dotáciu, bolo to 
správne? Oblík dostával stále, toto bolo spravodlivé? Vtedy sa nikto nestaral, že Vargovčan 
nedostal, museli sme sa starať sami. My nečakáme len na dotáciu mesta, my si dávame 
žiadosti aj cez iné inštitúcie.  

P. poslanec Ing. Benča – Oblík má priestory na MsÚ na prevádzku súboru zdarma.  

P. poslanec Mgr. Straka - bolo by férové dávať dotáciu od počtu členov. Malo by to byť 
zaslúžené, ak majú výsledky, majú dostať viac.  

Primátor – do budúcnosti keď sa budú riešiť dotácie, je dobré dať kritériá posúdenia: počet 
členov, výkon, aktivity. Ak budete vidieť, že niekto má aktivít veľa a niekto má dve aktivity 
ročne, budete to zohľadňovať pri posudzovaní výšky príspevku.  

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO  žiadosť o finančný 
príspevok pre JDS základná organizácia Hanušovce nad Topľou zo dňa 29. 11. 2022 vo výške 
2.000,- Eur; 

- žiadosť o finančný príspevok pre FS Oblík zo dňa 12. 12. 2022 vo výške 6.000,- Eur; 
- žiadosť o finančný príspevok pre Futbalový klub Pod Šibenou Roma zo dňa 17. 1. 2023        
vo výške 7.500,- Eur; 
- žiadosť o finančný príspevok pre Klub mladých mesta Hanušovce nad Topľou zo dňa           
13. 1. 2023 vo výške 8.000,- Eur; 
- žiadosť o finančný príspevok pre Zelenáči Hanušovce nad Topľou zo dňa 16. 1. 2023            
vo výške 3.500,- Eur,  
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SCHVAĽUJE finančný príspevok pre JDS základná organizácia Hanušovce nad Topľou vo výške 
500,- Eur; 
- finančný príspevok pre FS Oblík vo výške 3.500,- Eur; 
- finančný príspevok pre Futbalový klub Pod Šibenou Roma vo výške 3.000,- Eur; 
- finančný príspevok pre Klub mladých mesta Hanušovce nad Topľou vo výške 5.000,- Eur; 
- finančný príspevok pre Zelenáči Hanušovce nad Topľou vo výške 5.000,- Eur. 
 
P. poslanec Kmec a poslankyňa Kmecová neboli prítomní na hlasovaní.  
 
Hlasovanie poslancov 7/8 za, 1/8 zdržal sa.   

                                                                                                                                     

 

k bodu 10 a/ Schválenie zmluvy o uzavretí budúcej zmluvy – VVS a. s. – ul. Kukorelliho  

 

     Referoval PhDr. Karabinoš. Uviedol, že mesto Hanušovce nad Topľou dalo vypracovať 
projektovú dokumentáciu na verejnú kanalizáciu v novej časti ulice Kukorelliho, kde sa začína 
individuálna bytová výstavba na pozemkoch súkromných vlastníkov. Celková dĺžka 
kanalizácie je 134 metrov, ráta sa s 5 prípojkami. V rámci získania stavebno - vodopravného 
povolenia je potrebné uzavrieť zmluvu u budúcej zmluvy s VVS a. s., ktorá sa spočíva v tom, 
že po vybudovaní verejnej kanalizácie mestom bude odovzdaná do správy 
Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti. a. s. Kanalizácia je nacenená na 127.000,- Eur.  

 

P. poslanec Tkáč - aký je stav kanalizácií v meste? Má VVS prebraté všetky kanály? 

Prednosta – neprebratá je prečerpávacia stanica Garbiarska, vnútroblok a obec Petrovce vraj 
má nejakú časť kanalizácie (bol to nejaký spoločný projekt).  

P. poslanec Tkáč – treba vysporiadať vnútroblok, keď sa tam ide stavať ihrisko. 

Primátor – dohoda je taká, že firma VVS má urobiť diagnostiku a opravu potrubia na vlastné 
náklady. Tiež je urobená dohoda s firmou Veolia, aby si opravili svoje potrubia a až potom 
my začneme stavať. V apríli, máji sa majú urobiť opravy.  

P. poslanec Ing. Benča - nemôžeme my urobiť Prevádzkový poriadok, keď to oni budú 
spravovať; 

- do zmluvy by som doplnil, kto bude financovať údržby a poruchy. 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO predložený návrh 
zmluvy o výkone správy majetku mesta s Východoslovenskou vodárenskou spoločnosťou, a. 
s (VVS a. s.) bez pripomienok, SCHVAĽUJE  zverenie majetku mesta do správy pre VVS a. s. 

- Zmluvu o budúcej zmluve o zverení majetku mesta do správy VVS a. s. 

Hlasovanie poslancov 9/10 za, 1/10 zdržal sa.   
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k bodu 10 b/ Schválenie zmluvy o uzavretí budúcej zmluvy – VVS a. s. – lokalita Nová 
Tehelná 

 

 

     PhDr. Karabinoš. Mesto Hanušovce nad Topľou dalo vypracovať projektovú dokumentáciu 
na verejnú kanalizáciu pre lokalitu IBV Nová Tehelná (Pastovník). Celková dĺžka kanalizácie je 
260 metrov, ráta sa s 20 prípojkami. V rámci získania stavebno - vodopravného povolenia je 
potrebné uzavrieť zmluvu o budúcej zmluvy s VVS a. s., ktorá sa spočíva v tom, že po 
vybudovaní verejnej kanalizácie mestom bude odovzdaná do správy Východoslovenskej 
vodárenskej spoločnosti a. s. Kanalizácia je nacenená na 165.000,- Eur.  

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO predložený návrh 
zmluvy o výkone správy majetku mesta s Východoslovenskou vodárenskou spoločnosťou, a. 
s (VVS, a. s.) bez pripomienok, SCHVAĽUJE  zverenie majetku mesta do správy pre VVS a. s. 

- Zmluvu o budúcej zmluve o zverení majetku mesta do správy VVS a. s. 

Hlasovanie poslancov 9/10 za, 1/10 zdržal sa.   

 

 

k bodu 11/ Schválenie nájmu nebytových priestorov v budove ObZS   

 EKO-MED Kukorelliho 334/16, 087 01 Giraltovce 

 

     Referoval PhDr. Karabinoš. Spoločnosť EKO-Med s. r. o. so sídlom v Giraltovciach prejavila 
záujem o prenájom priestorov za účelom prevádzkovania všeobecnej ambulancie – pre deti a 
dorast. Mesto ponúka záujem o priestor na prízemí vedľa rýchlej záchrannej služby.  
Zámer nájmu nebytových priestorov bol schválený na MsZ dňa 16. 02. 2023 uznesením          
č. 38/2023 a v zmysle zákonných povinnosti bol zverený na úradnej tabuli mesta a webovej 
stránke mesta minimálne 15 dní. Schvaľoval sa už samotný nájom priestorov s rozlohou 
78,25 m2 za cenu 8,50 m2/rok na dobu neurčitú.  

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO v zmysle §9a ods. ods. 9 
písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a v súlade so Zásadami 
hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Hanušovce nad Topľou ako prípad hodný osobitného 
zreteľa: poskytovanie zdravotnej starostlivosti pre občanov mesta a priľahlých obcí - nájom 
nebytových priestorov v stavbe „Obvodné zdravotné stredisko“ zapísanej na LV č. 1481, k. ú. 
Hanušovce nad Topľou, adresa 429/6, Hanušovce nad Topľou, za účelom prevádzkovania ambulancie 
všeobecného lekára (pre deti a dorast) v priestore        s rozlohou 78,25 m2 pre: 

EKO-MED s.r.o., Kukorelliho 334/16, 087 01 Giraltovce 

Osobitný zreteľ spočíva v tom, že budova zdravotného strediska v Hanušovciach n/T. je určená          
na poskytovanie zdravotnej starostlivosti pre obyvateľov mesta Hanušovce nad Topľou a okolia, 
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SCHVAĽUJE v zmysle §9a ods. ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov a v súlade so Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta 
Hanušovce nad Topľou ako prípad hodný osobitného zreteľa: poskytovanie zdravotnej starostlivosti 
pre občanov mesta a priľahlých obcí – nájom nebytových priestorov v stavbe „Obvodné zdravotné 
stredisko“ zapísanej na LV č. 1481, k. ú. Hanušovce nad Topľou, adresa 429/6, Hanušovce                
nad Topľou, za účelom prevádzkovania ambulancie všeobecného lekára (pre deti a dorast) v priestore       
s rozlohou 78,25 m2 za cenu 8,50 m2 pre: 

EKO-MED s.r.o., Kukorelliho 334/16, 087 01 Giraltovce, na dobu neurčitú 

Osobitný zreteľ spočíva v tom, že budova zdravotného strediska v Hanušovciach n/T. je určená          
na poskytovanie zdravotnej starostlivosti pre obyvateľov mesta Hanušovce nad Topľou a okolia, 
ŽIADA primátora mesta o podpis zmluvy o nájme nebytových priestorov a jej zverejnenie na 

webovej stránke mesta a v centrálnom registri zmlúv.  

Hlasovanie poslancov 9/10 za, 1/10 zdržal sa.   

                                                                                                                                        

 

k bodu 11/ Schválenie nájmu nebytových priestorov v budove ObZS   

FORAS s. r. o., Budovateľská 429/094 31 Hanušovce nad Topľou 

 

     Referoval PhDr. Karabinoš. Spoločnosť FORAS s. r. o. (MUDr. Juraj Kuročka) má aktuálne 
uzatvorenú nájomnú zmluvu na obdobie jedného roka, keďže budova zdravotného strediska 
bola rekonštruovaná v rámci fondov EÚ-Centrum integrovanej zdravotnej starostlivosti 
podmienkou je, aby lekári vykonávali svoju činnosť minimálne na obdobie 5 rokov.  
Zámer nájmu nebytových priestorov bol schválený na MsZ dňa 16. 02. 2023 uznesením          
č. 38/2023 a v zmysle zákonných povinnosti bol zverený na úradnej tabuli mesta a webovej 
stránke mesta minimálne 15 dní. Schvaľoval sa už samotný nájom priestorov za cenu 8,50 
m2/rok. 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou,  

PREROKOVALO v zmysle §9a ods. ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov a v súlade so Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta 
Hanušovce nad Topľou ako prípad hodný osobitného zreteľa: poskytovanie zdravotnej starostlivosti 
pre občanov mesta a priľahlých obcí – nájom nebytových priestorov v stavbe „Obvodné zdravotné 
stredisko“ zapísanej na LV č. 1481, k. ú. Hanušovce nad Topľou, adresa 429/6, Hanušovce                 
nad Topľou, za účelom prevádzkovania ambulancie vnútorného lekárstva v priestore s rozlohou 74,69 
m2 pre:  

FORAS s .r. o., Budovateľská 429/094 31 Hanušovce nad Topľou. 

Osobitný zreteľ spočíva v tom, že budova zdravotného strediska v Hanušovciach n/T. je určená          
na poskytovanie zdravotnej starostlivosti pre obyvateľov mesta Hanušovce nad Topľou a okolia, 

SCHVAĽUJE v zmysle §9a ods. ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov a v súlade so Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Hanušovce nad 
Topľou ako prípad hodný osobitného zreteľa: poskytovanie zdravotnej starostlivosti pre občanov 
mesta a priľahlých obcí – nájom nebytových priestorov v stavbe „Obvodné zdravotné stredisko“ 
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zapísanej na LV č. 1481, k. ú. Hanušovce nad Topľou, adresa 429/6, Hanušovce                nad Topľou, 
za účelom prevádzkovania ambulancie vnútorného lekárstva v priestore s rozlohou 74,69 m2 za cenu 
8,50 m2/ rok pre:  

FORAS s .r. o., Budovateľská 429/094 31 Hanušovce nad Topľou na obdobie 5 rokov.  

Osobitný zreteľ spočíva v tom, že budova zdravotného strediska v Hanušovciach n/T. je určená na 
poskytovanie zdravotnej starostlivosti pre obyvateľov mesta Hanušovce nad Topľou a okolia, ŽIADA 
primátora mesta o podpis zmluvy o nájme nebytových priestorov a jej zverejnenie na webovej 
stránke mesta a v centrálnom registri zmlúv. 

Hlasovanie poslancov 9/10 za, 1/10 zdržal sa.   

 

 

k bodu 12f/ Doručené žiadosti -  záhradkárska osada 

 

     Prezentoval primátor mesta. Na mestský úrad bola doručená žiadosť od vlastníkov 
pozemkov – záhradkárskej osady, v ktorej žiadajú o zmenu Územného plánu z dôvodu 
dlhodobo plánovanej akcie vytvorenia nových odberných elektrických zariadení. Chcú 
poukázať na to, že 21. 08. 2023 im vyprší platnosť od podpísania Zmluvy s VSD a. s. Košice 
a vlastníci prídu o zložené nemalé finančné zálohy, ktoré boli zaplatené za projektové práce 
a iné práce firme EL PRO KAN s. r. o., Vranov nad Topľou. Podmienkou bolo odsúhlasenie 
všetkých vlastníkov pozemkov s plánovanou akciou, čo aj všetci vlastníci podpísali.  

Poznamenal, že jednou z dôležitých oblastí rozvoja mesta je podpora voľnočasových aktivít 
občanov a potravinovej sebestačnosti. Ocenil tiež, že vlastníci pozemkov v záhradkárskej 
osade skultivovali zanedbané územie.  

Žiaľ, tento územný plán treba znova otvoriť a prepracovať.  

PhDr. Karabinoš, prednosta MsÚ – na otvorenie a prepracovanie sú potrebné financie, na 
ktoré nemáme krytie; 

- po jeho otvorení tu budú ďalšie žiadosti na prepracovanie; 

- je to dlhý proces cca 1 – 1,5 roka – všetky vyjadrenia. 

P. Tkáčová – nám stačí len súhlas MsZ; 

- keď tam máme chatky, altánky, zeleň, treba tam mať aj kosačky a samozrejme elektrickú 
energiu. 

Mgr. Saraková - žiadosť záhradkárov bola predložená niekoľko mesiacov skôr, ako bol 
vypracovaný nový územný plán; 

- od mesta sme dostali zamietavú odpoveď, na základe ktorej už firma nemôže ďalej konať. 

P. poslanec Ing. Benča – nedá sa otvoriť územný plán len čiastkovo? 

Primátor – chcem, aby sa tá vec napravila a mrzí ma, čo sa stalo; 

- dáme vypracovať cenovú ponuku a necháme schváliť v MsZ cenové krytie. 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO žiadosť o zmenu 
územného plánu mesta Hanušovce nad Topľou, tak aby bolo možné vytvoriť nové odberné 
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elektrické zariadenia na parcelách 785/59, 60, 61, 63, 66, 55, 48, 47, 45, 42 (projekt : 
„Hanušovce nad Topľou – 10 ZHC – NN“ investora VSD, a. s., Mlynská 31, 042 91 Košice),  

SCHVAĽUJE žiadosť o zmenu územného plánu mesta Hanušovce nad Topľou, tak aby bolo 
možné vytvoriť nové odberné elektrické zariadenia na parcelách 785/59, 60, 61, 63, 66, 55, 
48, 47, 45, 42 (projekt : „Hanušovce nad Topľou – 10 ZHC – NN“ investora VSD, a. s., Mlynská 
31, 042 91 Košice), ŽIADA primátora mesta, aby zabezpečil finančné krytie pre zhotovenie 
diela: zmena územného plánu mesta Hanušovce nad Topľou. 

Hlasovanie poslancov 9/10 za, 1/10 zdržal sa.  

 

Z rokovania MsZ odišiel poslanec Mgr. Straka.  

 

 

k bodu 12a/ Doručené žiadosti - MUDr. Valentín Dulina,      

Veselá 7, 080 01  Prešov      

 

     Referoval primátor mesta. Dňa 23. 1. 2023 bola doručená Mestskému úradu v 
Hanušovciach nad Topľou žiadosť MUDr. Valentína Dulinu o kúpu parcely č. 440/1 vo 
vlastníctve mesta, ktorá tvorí nádvorie/prístup ku budove vo vlastníctve žiadateľa. Následne 
doručil mestu aj znalecký posudok č. 21/2023 vypracovaný Ing. Mariánom Onderkom, ktorý 
určil hodnotu vyššie uvedenej parcely o rozlohe 181 m2 na 6.300,-  Eur čo je 34,92 eur /m2. 
Primátor uviedol, že predajom pozemku sa zruší zásobovanie prevádzky z autobusovej 
zastávky.   

P. poslanec Tkáč – ja navrhujem tento pozemok prenajať za 10,- Eur m2/rok , za 4 roky máte 
tie isté peniaze ako pri kúpe pozemku; 

- navrhujem urobiť verejnú obchodnú súťaž. 

Primátor – mesto navrhuje odpredaj majetku osobitným zreteľom, nakoľko MUDr. Dulina 
vlastní priľahlú budovu.    

P. poslanec Tkáč – MUDr. Dulina užíva tento pozemok od roku 2008 zdarma. Ak by bol tento 
pozemok v prenájme, mesto mohlo mať za to pekné peniaze; 

- navrhujem odpovedať žiadateľovi, že mesto nemá záujem o predaj pozemku, ale 
o prenájom.   

       

Z rokovania MsZ odišla poslankyňa Fáberová.  

 

Primátor – navrhujem stiahnuť tento bod z rokovania MsZ.          

Hlasovanie za stiahnutie bodu z rokovania 7/8 za, 1/8 zdržal sa.  

Bod 12a stiahnutý z rokovania.     

 

Z rokovania MsZ odišiel poslanec Tkáč.                                                                    

 

 



 

 

16 

k bodu 12b/ Doručené žiadosti - Monika Horvátová,  

Pod Šibenou 562/9, Hanušovce nad Topľou 

 

     Referoval PhDr. Karabinoš. Dňa 6. 3. 2023 bola doručená na Mestský úrad žiadosť Moniky 
Horvátovej, bytom Pod Šibenou 562/9, Hanušovce nad Topľou, v ktorej žiada o zriadenie 
vodovodnej a kanalizačnej prípojky k parcele vo vlastníctve mesta č.390/1 na ktorej sa 
nachádza dom v ktorom býva.  
Po preverení žiadosti bolo zistené, že dom na pozemku mesta je nelegálna stavba a na 
osobnom stretnutí bolo Monike Horvátovej vysvetlené, že najprv musí legalizovať stavbu a 
až následne môže zriadiť kanalizačnú a vodovodnú prípojku. 12. 4. 2023 bola doručená 
mestu žiadosť o kúpu časti parcely 390/1. V prípade súhlasu mestského zastupiteľstva bude 
žiadateľ vyzvaný na doloženie geometrického plánu a po jeho doručení mestu bude žiadosť 
zaradená na ďalšie rokovanie MsZ za účelom schválenia zámeru predaja pozemku vo 
vlastníctve mesta. 

 

P. poslanec Ing. Benča – ak odpredať, tak po hranicu susedného pozemku, lebo potom nám 
ostávajú také malé nevysporiadané časti pozemkov. 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO žiadosť Moniky 
Horvátovej o kúpu časti parcely vo vlastníctve mesta, ŽIADA Moniku Horvátovú o doloženie 
geometrického plánu. 

Hlasovanie poslancov 7/7 za.   

 

 

k bodu 12c/ Doručené žiadosti -  Ľubomír Zaťko, 

Štúrova 339/9, Hanušovce nad Topľou  

 

      Referoval PhDr. Karabinoš. Dňa 17. 3. 2023 bola doručená na Mestský úrad žiadosť 
Ľubomíra Zaťka o kúpu 40m2 z parcely 1431/13 vo vlastníctve mesta Hanušovce nad Topľou. 
Dôvodom na odkúpenie je ten, že vyššie uvedená parcela tvorí prístup na parcelu vo 
vlastníctve žiadateľa na ktorej chce stavať rodinný dom. 

 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO žiadosť Ľubomíra 
Zaťka o kúpu časti parcely vo vlastníctve mesta, ŽIADA Ľubomíra Zaťka o doloženie 
geometrického plánu. 

Hlasovanie poslancov 7/7 za.                                                                          
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k bodu 12d/ Doručené žiadosti -  Jozef Horvát,  

Jarmočná 375/19, Hanušovce nad Topľou 

 

 

     Dňa 20. 3. 2023 bola doručená na Mestský úrad žiadosť Jozefa Horváta o odkúpenie časti 
pozemku vo vlastníctve mesta č.473/19, ktorý sa nachádza na Slovenskej ulici. Vyššie 
uvedená parcela tvorí vstup k rodinnému domu žiadateľa a z dôvodu plánovaných úprav na 
vlastnom pozemku (oplotenie, osadenie brány, zámková dlažba), by rád odkúpil aj pomernú 
časť parcely vo vlastníctve mesta, nakoľko ju dlhodobo užíva, kosí a stará sa o ňu. 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO žiadosť Jozefa Horváta 
o kúpu časti parcely vo vlastníctve mesta, ŽIADA Jozefa Horváta o doloženie geometrického 
plánu. 

Hlasovanie poslancov 7/7 za.                                                                          

 

 

k bodu 12e/ Doručené žiadosti -  Ing. Tomáš Velebír,  

Komenského 48, Hanušovce nad Topľou  

 

    Ing. Tomáš Velebír má záujem o predĺženie nájomnej zmluvy a to v kontexte pokračovania 
prevádzky fitnescentra. Mesto Hanušovce nad Topľou navrhuje schválenie zámeru nájmu, 
keďže fitnescentrum podporuje verejný záujem, t. j. vytvára podmienky pre pohybové 
aktivity a zdravý životný štýl občanov mesta a okolia. 

P. Velebír má platný nájom do konca júna 2023. Žiada o nájom od júla 2023 na 1 rok.  

Na rokovanie MsZ prišiel poslanec Mgr. Glod.  

 

PhDr. Karabinoš – na fitness centrum sú nejaké sťažnosti – parkovanie kade, tade, združuje 
sa tam veľa rómov, neupratovanie spoločných priestorov, problémy s úhradou nájomného.  

Primátor – chcem, aby sa tu v meste darilo aj športu. Je to také jediné športové vyžitie 
v zimnom období. Keby to fitness centrum skončilo, veľmi ťažko by sa tu niečo nové 
rozvíjalo. Fitness centrum v Kultúrnom dome nie je šťastné riešenie. Uvažovalo sa aj o  
suteréne ObZS, ale tam sa v budúcnosti zas počíta s rehabilitačným oddelením.  

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO v zmysle §9a ods. 9 písm. 
c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a v súlade so Zásadami 
hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Hanušovce nad Topľou ako prípad hodný osobitného 
zreteľa: poskytovanie služieb fitnescentra pre občanov mesta a priľahlých obcí, zámer nájmu 
nebytových priestorov v stavbe „Dom kultúry a komunitné centrum“ zapísanej na LV č. 1481, k. ú. 
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Hanušovce nad Topľou, adresa 159/7, Hanušovce nad Topľou, za účelom prevádzkovania fitnescentra 
v priestore s rozlohou 280,03 m2 pre: Ing. Tomáš Velebír, IČO: 47517514, miestom podnikania 
Komenského 48, 094 31 Hanušovce nad Topľou. Výška nájmu je stanovená Zásadami Mesta 
Hanušovce nad Topľou vo výške 10, € za 1 m2/ rok, pričom v tejto sume nájomného nie sú zahrnuté 
náklady na energie, ktoré budú uhrádzané na základe zálohových platieb v cene podľa výkazu 
distribučných spoločnosti a budú splatné súčasne s nájom, vždy mesačne. Doba nájmu predmetných 
nebytových priestorov je stanovená na 12 mesiacov (od 1.7.2023). 

Osobitný zreteľ spočíva v tom, že predmetné nebytové priestory v stavbe „Dom kultúry a komunitné 
centrum“, zapísanej na LV č. 1481, k. ú. Hanušovce nad Topľou, adresa 159/7, Hanušovce nad 
Topľou, sú dlhodobo v nájme Ing. Tomáša Velebíra, ktorý uvedené nebytové priestory dlhodobo 
užíva na účel prevádzky fitnescentra. Je nutné zároveň uviesť, že napriek tomu, že prevádzka 
vykonáva podnikateľskú činnosť, slúži na realizáciu a na uspokojovanie potrieb občanov mesta a 
susedných obcí. Ing. Tomáš Velebír je zároveň dlhodobým nájomcom, pričom v minulosti vykonal 
viacero investícií do uvedenej nehnuteľnosti, vrátane stavebných úprav, pričom uvedené náklady 
vynaložil samostatne. Uzatvorenie nájomnej zmluvy umožní prevádzkovateľovi naďalej prevádzkovať 
fitnescentrum v uvedenej nehnuteľnosti; 

SCHVAĽUJE v zmysle §9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov a v súlade so Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Hanušovce nad 
Topľou ako prípad hodný osobitného zreteľa: poskytovanie služieb fitnescentra pre občanov mesta a 
priľahlých obcí, zámer nájmu nebytových priestorov v stavbe „Dom kultúry a komunitné centrum“ 
zapísanej na LV č. 1481, k. ú. Hanušovce nad Topľou, adresa 159/7, Hanušovce nad Topľou, za účelom 
prevádzkovania fitnescentra v priestore s rozlohou 280,03 m2 pre: Ing. Tomáš Velebír, IČO: 
47517514, miestom podnikania Komenského 48, 094 31 Hanušovce nad Topľou. Výška nájmu je 
stanovená Zásadami Mesta Hanušovce nad Topľou vo výške 10, € za 1 m2/ rok, pričom v tejto sume 
nájomného nie sú zahrnuté náklady na energie, ktoré budú uhrádzané na základe zálohových platieb 
v cene podľa výkazu distribučných spoločnosti a budú splatné súčasne s nájom, vždy mesačne. Doba 
nájmu predmetných nebytových priestorov je stanovená na 12 mesiacov (od 1.7.2023). 

Osobitný zreteľ spočíva v tom, že predmetné nebytové priestory v stavbe „Dom kultúry a komunitné 
centrum“, zapísanej na LV č. 1481, k. ú. Hanušovce nad Topľou, adresa 159/7, Hanušovce nad 
Topľou, sú dlhodobo v nájme Ing. Tomáša Velebíra, ktorý uvedené nebytové priestory dlhodobo 
užíva na účel prevádzky fitnescentra. Je nutné zároveň uviesť, že napriek tomu, že prevádzka 
vykonáva podnikateľskú činnosť, slúži na realizáciu a na uspokojovanie potrieb občanov mesta a 
susedných obcí. Ing. Tomáš Velebír je zároveň dlhodobým nájomcom, pričom v minulosti vykonal 
viacero investícií do uvedenej nehnuteľnosti, vrátane stavebných úprav, pričom uvedené náklady 
vynaložil samostatne. Uzatvorenie nájomnej zmluvy umožní prevádzkovateľovi naďalej prevádzkovať 
fitnescentrum v uvedenej nehnuteľnosti. 

Hlasovanie poslancov 5/8 za, 3/8 zdržal sa.                                                                           

 

UZNESENIE NEBOLO SCHVÁLENÉ. 

 

 

k bodu 13/ Schválenie uzatvorenia Zmluvy o zriadení záložného práva 

 

     Referoval primátor mesta. Schválenie uzatvorenia Zmluvy o zriadení záložného práva na 

nehnuteľné veci č. OPKZP-PO1-SC111-2017-32/26/NM/112 je naviazané na zmluvu 
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o poskytnutí NFP týkajúcu sa projektu rekonštrukcie zberného dvora. Tento EÚ-projekt je 

teda spojený so zmluvnou podmienkou zriadeného záložného práva.  

Keď sa začal zberný dvor stavať, ručilo sa autobusovou stanicou. Teraz sa zruší ťarcha na 
autobusovú stanicu a vytvorí sa ťarcha na zberný dvor.  

 
 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou,  

PREROKOVALO v súlade s § 11 ods. 4, písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
s poukazom na Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Hanušovce nad Topľou, 
v znení neskorších dodatkov, uzatvorenie Zmluvy o zriadení záložného práva na nehnuteľné 
veci č. OPKZP-PO1-SC111-2017-32/26/NM/112. Zmluvným partnerom mesta Hanušovce nad 
Topľou v tomto zmluvnom vzťahu, ako tomu bolo aj v Zmluve o poskytnutí nenávratného 
finančného príspevku, reg. č. OPKZP-PO1-SC111-2017-32/26, má byť Ministerstvo životného 
prostredia SR v zastúpení Slovenská agentúra životného prostredia, pričom uvedený subjekt 
má vystupovať v pozícii Záložného veriteľa a mesto Hanušovce      nad Topľou v pozícii 
Záložcu. 
Predmetom Zmluvy o zriadení záložného práva má byť zriadenie záložného práva 
k nasledujúcim nehnuteľnostiam vo vlastníctve mesta Hanušovce nad Topľou, evidovaných 
Okresným úradom Vranov nad Topľou, katastrálnym odborom, pre okres Vranov                
nad Topľou, obec Hanušovce nad Topľou, k. ú. Hanušovce nad Topľou, na LV č. 1481, ako: 

 pozemok – parcela registra „C“, parc. č. 116/6 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 403 
m2, 

 stavba – súpisné číslo 680, popis stavby „plechová hala“, druh stavby 20, nachádzajúca sa na 
parcele registra „C“, parc. č. 116/6, 

 pozemok – parcela registra „C“, parc. č. 116/1 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1797 
m2. 
 
Dôvodom na uzatvorenie tejto Zmluvy je záväzok mesta Hanušovce nad Topľou vyplývajúci 
zo Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku, reg. č. OPKZP-PO1-SC111-2017-
32/26, v zmysle ktorého bola stanovená podmienka pre úhradu NFP alebo jeho časti na 
základe žiadosti zo strany mesta Hanušovce nad Topľou, pričom uvedená podmienka spočíva 
v uzatvorení a nadobudnutí účinnosti Zmluvy o zriadení záložného práva medzi 
Poskytovateľom NFP (ktorým je Ministerstvo životného prostredia SR, v zast. Slovenská 
agentúra životného prostredia) a Prijímateľom NFP (ktorým je mesto Hanušovce nad 
Topľou),  
SCHVAĽUJE v súlade s § 11 ods. 4, písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
s poukazom na Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Hanušovce nad Topľou, 
v znení neskorších dodatkov, uzatvorenie Zmluvy o zriadení záložného práva na nehnuteľné 
veci č. OPKZP-PO1-SC111-2017-32/26/NM/112, predmetom ktorej má byť zriadenie 
záložného práva k nasledujúcim nehnuteľnostiam vo vlastníctve mesta Hanušovce              
nad Topľou, evidovaných Okresným úradom Vranov nad Topľou, katastrálnym odborom, pre 
okres Vranov nad Topľou, obec Hanušovce nad Topľou, k.ú. Hanušovce nad Topľou, na LV č. 
1481, ako: 
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 pozemok – parcela registra „C“, parc. č. 116/6 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 403 
m2, 

 stavba – súpisné číslo 680, popis stavby „plechová hala“, druh stavby 20, nachádzajúca sa na 
parcele registra „C“, parc. č. 116/6, 

 pozemok – parcela registra „C“, parc. č. 116/1 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1797 
m2, 
ŽIADA primátora mesta pristúpiť k podpisu uvedenej Zmluvy o zriadení záložného práva, ako 
aj k úkonom smerujúcim k uskutočneniu vkladu tejto Zmluvy do katastra nehnuteľností, 
v súlade s ustanoveniami Zmluvy, ako aj k zabezpečeniu zaslania jedného vyhotovenia 
podpísanej Zmluvy druhej zmluvnej strane. 
Hlasovanie poslancov 8/8 za.                                                                           

 

 

k bodu 16/Záver 

 

            Primátor mesta PhDr.  Štefan Straka poďakoval prítomným za konštruktívnu debatu, 
účasť a príspevky na rokovaní, čím ukončil zasadnutie mestského zastupiteľstva.  

 

 

Zapísala:    

Gabriela Sabová .................................... 

 

 

Overovatelia zápisnice:   

Ing. Peter Galík .....................................                           Miloš Kmec   .................................. 

 

 

 

       

 PhDr. Slavomír Karabinoš                                                         PhDr. Štefan Straka  

prednosta mestského úradu                                                          primátor mesta  

 

 

 

Rokovanie MsZ bolo ukončené o 14:00 hod. 
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